

Usahawan perlu ambil peluang proses peralihan digitalisasi - Ismail Sabri

Oleh Ilah Hafiz Aziz - Jun 27, 2022 @ 10:41pm
ilahhafiz.abdulaziz@bh.com.my

KUALA LUMPUR: Datuk Seri Ismail Sabri Yaakob menggesa usahawan memanfaatkan peluang yang disediakan kerajaan bagi proses peralihan perniagaan konvensional kepada adaptasi teknologi dan digitalisasi.

Perdana Menteri berkata, perkembangan pesat digital ekonomi wajar dimanfaatkan untuk tujuan pengembangan perniagaan.

"Kerajaan akan terus bersedia untuk membantu golongan usahawan melalui pelbagai inisiatif dan program yang akan dilaksanakan dengan mengambil kira perkembangan ekonomi semasa.

"Kerajaan akan terus menyokong pembangunan dan pertumbuhan sektor perniagaan Perusahaan Mikro, Kecil dan Sederhana (PMKS) demi memastikan lebih ramai usahawan dapat dilahirkan serta lebih banyak peluang pekerjaan dapat diwujudkan," katanya ketika berucap pada Anugerah Kecemerlangan Usahawan 2022, di sini, malam ini.

Turut hadir, Menteri Pembangunan Usahawan dan Koperasi Malaysia, Tan Sri Noh Omar.

Ismail Sabri berkata, Kementerian Usahawan dan Koperasi Malaysia (KUSKOP) adalah nadi penggerak dan memainkan peranan yang penting kepada pembangunan semua golongan usahawan.

"Adalah menjadi harapan saya, agar KUSKOP dapat menganjurkan lebih banyak program dan inisiatif yang akan memberi manfaat kepada usahawan tempatan selaras dengan matlamat Keluarga Malaysia yang menekankan nilai-nilai Keterangkuman, Kebersamaan dan Kesyukuran.

"Bersandarkan aspirasi Keluarga Malaysia ini, semua pihak wajar saling menyokong bagi memperkasakan semula sektor perniagaan dan merencanakan usaha pemulihan ekonomi negara.

"Semoga dengan usaha ini, cabaran yang melanda kesan akibat pandemik akan berlalu pergi dengan impian mendatang," katanya.

Sementara itu, Sumisaujana TCM Chemicals Sdn Bhd muncul pemenang bagi Anugerah Perdana Menteri yang membawa pulang RM100,000, Anugerah Menteri KUSKOP pula dimenangi oleh Respack Manufacturing Sdn Bhd dan Pangkia Barber Shop menang Anugerah Khas Usahawan Cekal.



Perdana Menteri Datuk Seri Ismail Sabri Yaakob bergambar bersama para pemenang selepas merasmikan Majlis Anugerah Kecemerlangan Usahawan Tahun 2022 di sebuah hotel malam ini. - Foto BERNAMA